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Geacht college, 
 
Deze week werd bekend dat er maatregelen worden genomen ten aanzien van de 
geluidshinder aan de Zuiderbrug. In de berichtgeving1 is onder andere naar voren gekomen 
dat Rijkswaterstaat en de gemeente Venlo bekijken of er nog meer maatregelen moeten 
worden genomen. Dit is aanleiding voor de SP tot het stellen van de volgende vragen: 

 
1. Kunt u aangeven of er al concrete aanvullende maatregelen in het overleg met 

Rijkswaterstaat aan de orde zijn? Zo ja, welke zijn dit? 

 
2. Er is veel aandacht geweest voor de overlast aan de zijde van Hout-Blerick. Bent u 

ook bereid om te (laten) onderzoeken, bijvoorbeeld middels metingen, of de 
geluidsnormen bij de Zuiderbrug worden overschreden ter hoogte van de 
Molenbossenflats, ziekenhuis, hogeschool en aan Tegelse zijde?  
Zo nee, waarom niet? 
 

3. Kunt u aangeven of u bereid bent om ook ten aanzien van fijnstof de waarden op de 
in vraag 2 genoemde locaties te meten? Zo nee, waarom niet? 
 

4. Deelt u onze mening dat door de keuze voor zowel de A73 als de A74 ook de 
gemeente Venlo een bijzondere verantwoordelijkheid heeft voor de gezondheid van 
de burgers die langs dit tracé wonen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke verdere 

maatregelen bent u voornemens te (laten) nemen ten einde de overlast in te perken? 
 

De verkeersdrukte, vooral tijdens de spitsuren, rondom de afritten van de Zuiderbrug aan de 
oostoever van de Maas neemt toe. Nog meer wanneer de economie aantrekt en daarmee 
ook meer vrachtverkeer onze gemeente zal passeren.  
 

5. Bent u bereid om in overleg te gaan met Rijkswaterstaat en anderen om aanvullende 
maatregelen te nemen om de doorstroming en afwikkeling van het verkeer te 
bevorderen?  
Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke actie gaat u (wanneer) concreet ondernemen? 

 
 

In afwachting van uw schriftelijke beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn, 
Met vriendelijke groet, 
 
Fractie SP-Venlo,  
Ton Heerschop en Alexander Vervoort 

 
 

                                                             
1 http://www.omroepvenlo.nl/nieuws/artikel/23726/nieuwe-maatregelen-tegen-geluidshinder-zuiderbrug/  
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